
 

 

ПРОТОКОЛ # 3 / 2022 

ОТ  

ЗАСЕДАНИЕ НА УПРАВИТЕЛНИЯ СЪВЕТ  

НА  

Българска Ветроходна Асоциация 

 

 

Днес, 23.03.2022, в гр. Варна, от 19:00 часа се проведе заседание на УС на БВА 

 

На заседанието присъстваха членовете на УС: 

1. Павлин Надворни 

2. Лъчезар Братоев 

3. Свилен Дойков 

4. Иван Георгиев 

5. Явор Колев 

6. Красимир Наумов 

7. Стефан Варадинов 

 

За председателстващ на заседанието беше избран Павлин Надворни, за протоколчик – 

Иван Георгиев. 

 

Дневен ред: 

1. Одобряване на протокола от предходното заседание на УС. 

2. Разглеждане на молби и приемане на нови членове на БВА. 

3. Предложения за промени на Правилника за картотекиране и трансфер на 

състезатели. 

4. Разни: 

4.1. Увеличаване на членската маса на БВА  

4.2. Подготовка за предстоящата среща с Киловата комисия към БФВ 

4.3. Идеи и подход за представяне на годишен резултат от всички килови регати. 

 

По т. 1 от дневния ред се взе следното единодушно решение: Протоколът от 

заседанието на УС от 16.02.2022 г. се одобрява без забележки.  

По т. 2 Свилен Дойков представи молбите и съпътстващи документи по реда на тяхното 

постъпване, както следва: 

№ Яхта Име Фамилия 

Пълномощ

но Собственик Вид членство 

1 Mint Milk Калин Георгиев N/A Одесос Ригинг ООД редовно 

2 Valena Красимир Наумов Да Пасифик ЕООД редовно 

 

 

По т. 2 от дневния ред се взе следното единодушно решение: Всички кандидатури, две 

на брой, бяха приети без забележки.  

По т. 3 от дневния ред се проведе дискусия относно разумни и законосъобразни 

предложения за промени на Правилника за картотекиране и трансфер на състезатели. 



 

 

Необходимо е още време за проучване на опита от провеждането на маратон 2022 в гр. 

Варна.  

По т. 3 от дневния ред се взе следното единодушно решение: Явор Колев и Лъчезар 

Братоев да проучат опита от организирането на маратон 2022 в гр. Варна и 

докладват на следващото заседание на УС.  

По т. 4.1. - В хода на дискусия, инициирана от Лъчезар Братоев в посока търсене на 

начини за набиране на по-голяма членска маса, бяха обсъдени и отхвърлени идеи за 

намаляване членския внос, за предоставяне на отстъпки в яхтени магазини на членове и 

др. 

Беше изтъкнато, че най-важно е търсенето на членство от страна на ветроходните 

клубове. Заседаващите се обединиха около предложението на Павлин Надворни, че 

приоритет към настоящия момент са инициативи, които биха били в помощ на 

организаторите на регати и бяха набелязани следните конкретни стъпки: 

- Организиране на среща с ветроходци на някоя от регатите в началото на сезона - 

бе предложено това да е Варна Ченъл къп, на която да бъде сондирано за нуждите и 

очакванията на всички участващи в киловите регати в България - какво им липсва, и 

какво биха се радвали да се появи организационно. 

- Организиране на семинар-дискусия с отворени врати на тема “Състояние и 

проблеми на съдийството в България”, на която да бъдат поканени висок ранг съдии 

- бяха споменати Искра Йовкова, Камен Фильов и Станислав Касъров. Сред темите на 

дискусията да бъде и по-регламентирани тарифи за съдийската работа, единен регистър 

на съдиите, програми за обучение на млади хора и др. 

По т. 4.2. - По повод предстоящата среща на представители на УС на БВА с Комисията 

по Килово Ветроходство към Федерацията, Павлин Надворвни предложи следните точки 

да бъдат дискутирани: 

(1) Могат ли двете организации да работят заедно? 

(2) Какви са проблемите, за които ние можем да помогнем? 

(3) Биха ли ги делегирали на нас, да ги решаваме? 

(4) Да се обсъдят начините за синхронизация на ветроходния календар. 

По предложение на Явор Колев, бе решено да има още една среща на УС, непосредствено 

преди срещата с ККВ към Федерацията, с най-вероятна дата 30-ти Март. 

По т. 4.3. - Стефан Варадинов предложи идеята за обединяване на всички килови регати 

в Шампионат, с резултати за цялата година, бе приета и бяха обсъдени проблемите и 

техните възможни решения: 

- Заседаващите се обединиха около предложението на Красимир Наумов, името на целия 

Шампионат да е “Гранд При Черно Море”, или на английски: “Black Sea Grand Prix”. 

- За да се избегнат проблеми с конфликт на интереси при изборът на “основна” 

хендикапна система, бе решено, че най-добре това да си остане ангажимент на 

администраторите на хендикапните системи, и те да предоставят на БВА в края на 

годината класиране на всички яхти. Така всички хендикапни системи ще имат 

възможност да участват в общото класиране и ще има отделно годишно класиране за 

всяка от тях. 



 

 

- Бе обсъдена нуждата класовете в дадена хендикапна система да бъдат решавани преди 

началото на сезона, а не преди всяка регата, за да може всяка една яхта да остане в един 

клас за целия сезон.  

Следващо заседание на УС да се проведе на 30.3.2022. Продължителност - до 60 мин. 

Поради изчерпване на дневния ред Председателят закри заседанието в 20:20 часа 

 

Председател:    Протоколчик: 

                        / Павлин Надворни /    / Иван Георгиев / 

 

 

 

 


